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Zápis ze schůze OZ obce Hlavice dne   14.04.2011 
Veřejné zasedání obecního zastupitelstva pro obce: 

Hlavice, Vápno, Končiny,Lesnovek a Doleček 
Společenská místnost 

 
Přítomen:    ing. Jiránek František, Kolomazník Lubomír, ing. Mikeš Zdeněk,  
                     Najman Jaroslav,  Pelinka Jiří,  ing. Pytloun Josef,   

Pytloun Miroslav,   Mgr. Rolf  Tomáš,  Šenberk  Josef 
Omluven:      – 
Neomluven:  – 
   
Program: 

1)Zahájení     14:00 
2)Zpráva o činnosti obce v roce 2010    15:00 
3)Výsledky hospodaření obce v roce 2010     24:50 
4)Návrh a schválení rozpočtového výhledu na období 2012–2013   34:50 
5)Návrh a schválení rozpočtu obce na rok 2011     37:10 
6)Plán – činnost obce v roce 2011    44:07 
7)Různé, diskuse a závěr     54:50 

 
Bod 2 – Zpráva o činnosti obce v roce 2010. 
  
9.11.2010 proběhlo ustavující zasedání nového zastupitelstva Obce Hlavice.  
Starosta  Miroslav Pytloun, místostarosta ing. František Jiránek, 
předseda finančního výboru Ing. Zdeněk Mikeš, členové finančního výboru  
Mgr. Tomáš Rolf a Jaroslav Najman, 
předseda kontrolního výboru Jiří. Pelinka, členové kontrolního výboru  
ing. Josef Pytloun a Josef Šenberk.  

Předání funkce mezi Ing. Josefem Pytlounem a  Miroslavem  Pytlounem bylo dohodnuto  
na 11.11.2010. 

15.11.2010 byla svolána první schůze obecního zastupitelstva, 
kde se hlavně řešilo předávání písemných materiálů.  

Toto předávání probíhalo ještě několik dnů  za přítomnosti  
Ing. Josefa Pytlouna , Miroslava Pytlouna a ing. Františka Jiránka.  

Další zasedání proběhlo za čtrnáct dní a to 6.12.2010, které již bylo ryze pracovní  
a řešily se věci jako:  
Údržba komunikací v zimních měsících formou výběrového řízení  
a oslovením potenciálních dodavatelů i výzvou na internetu,  
dále potřebnost územního plánu pro rozvoj obce a vesnic,  
co největší využití nově otevřeného společenského centra pro potřeby občanů, 
řešilo se znovu rozjetí a aktualizaci internetových stránek OÚ. 

Mimořádná schůze OZ obce Hlavice proběhla 20.12.2010, kde OZ se usneslo a schválilo 
všemi přítomnými členy rozpočtové provizorium  na prvé čtvrtletí roku 2011  

Dále se opět probíral územní plán, kde došlo k zásadnímu zlomu,  
že realizace územního plánu je nezbytná pro rozvoj obce – v podstatě ÚP nemá  
už jenom Hlavice (před dokočením Cetenov a Světlá) a též to vyžaduje i zákon, 
který stanový zhotovení ÚP do roku 2015. Je to zásadní dokument jako podklad,  
který je nezbytný pro rozvoj obce. 
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Dál se řešila neuhrazená faktura za nerealizovaný projekt nástavby  
nad místním pohostinstvím a kulturně společenskou místností.  
Firma  Inpos-projekt, s.r.o. trvá na jejím proplacení. Byla vyvolána dvě jednání s právníkem.  
Závěr z prvého jednání vypadal nadějně, ale po druhém jednání nám bylo sděleno,  
že fakturu budeme muset uhradit (faktura  ve výši 333200, – Kč měla být vrácena  
firmě inpos-projekt, s.r.o. z důvodu vysoké ceny. Zastupitelstvo odsouhlasilo všemi hlasy. 
Nedošlo k rozporování faktury, čímž došlo k souhlasu). 
  
Odsouhlasena pomoc ing. Suchomela na zpracování plánu rozvoje obce pro čtyřleté období, 
který též přináší body při podání žádosti o dotace. 
OZ se usneslo a schválilo všemi hlasy, že údržbou komunikací v zimních měsících  
bude pověřen Jaromír Straka, který předložil nejlepší nabídku ve výběrovém řízení  
(cena – kvalita mechanizace – časová variabilita) a byla s ním uzavřena dohoda  
na první polovinu roku 2011. 
 
Nakonec byla jmenována inventarizační komise a provedeny inventury majetku obce  
pro rok 2010. Závěr jako vše bylo možné nalézt na úřední desce  
a je stále dostupné na internetových stránkách obce. 
 
K akcím před 9.11.2010: 
V roce 2010 proběhly volby do zastupitelstev  
a volby do poslanecké sněmovny parlamentu ČR. 
 
Konečně přišly dotace,  kterými byl vyrovnán dluh na který si musela obec uzavřít 
překlenovací úvěr. Jednalo se o zadlužení, které bylo nutné podstoupit ,  
aby mohla být realizována akce Zlepšení dopravní infrastruktury  
a vzhledu obce Hlavice 2 a Lesnovek. 
Akce byla dokončena – ale administrativně ještě byly dokončovány práce  
s touto akcí spojené a částečně ještě dofinancovávány z úvěru. 
 
Proběhla první etapa návrhu zadání územního plánu a občané si mohli dávat návrhy  
na změnu užívání pozemků např. pole, les, stavební parcela atd. 
 
Byla provedena údržba místních komunikací, Končiny – oprava výtluků asfaltovou směsí  
na již značně drolící se příjezdové komunikaci a byl dovezen štěrk na opravu cesty  
v zadní části Končin. Oprava cesty se provedla svépomocí. 
Dále  byla opravena cesta na Doleček, kde byla část cesty opravena štěrkovou drtí. 
 
Došlo též k opravě místního rozhlasu. 
 
V měsíci srpnu byla podána žádost o dotaci na kulturně společenské centrum,  
která byla později kladně vyřízena. 
 
7.9.2010 odsouhlasena částka 10.000, – Kč jako peněžitý dar daný obci Višňová  
na odstranění škod způsobených povodní. 
 
Hlavní událostí – bylo otevření a zprovoznění společenského centra v Hlavici. 
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Bod 3 – Výsledky hospodaření obce v roce 2010  
 
Samostatná příloha přednesená paní Janou Hajskou.   
 
 
Bod 4 – Návrh a schválení rozpočtového výhledu na období 2012–2013 
 
Samostatná příloha přednesená paní Janou Hajskou.      
 
Zastupitelstvo Obce Hlavice schvaluje všemi přítomnými členy: 
Návrh rozpočtového výhledu na období 2012–2013   
(v roce 2012 v příjmech a výdajích ve výši 2.490 tis. Kč,  
 v roce 2013 v příjmech a výdajích ve výši 2.492 tis. Kč) dle přiložené přílohy. 
 
 
Bod 5 – Návrh a schválení rozpočtu obce na rok 2011      
 
Samostatná příloha přednesená paní Janou Hajskou.       
 
Zastupitelstvo Obce Hlavice schvaluje všemi přítomnými členy: 
Návrh schodkového rozpočtu obce na rok 2011, ve kterém jsou na dorovnání příjmů  
použity prostředky z minulých let ve výši 857.231,50 Kč.  
Celkový rozpočet po dorovnání činí v příjmech i výdajích 4.747.711,30 Kč 
dle přiložené přílohy. 
 
 
Bod 6 – Plán – činnost obce v roce 2011     
 
Byla podána žádost o dotaci na dokončení opěrných zdí ve výši  97.000, – Kč  
Ty se použijí na dokončení vyztužovacího věnce na všech čtyřech opěrných zdech. 
V Lesnovku navíc ještě na osazení svodidla, nebo zábradlí. Ještě  se nabízí  otázka jestli  
tyto zdi alespoň hrubě neomítnout, protože pohledově to asi není to, co by zdobilo obec. 
Neradi bychom tuto akci dál financovali z vlastního rozpočtu,  
protože už bylo proinvestováno 330.000, – Kč. 
 
Zateplení, zastřešení společensko–kulturní místnosti na kterou budeme mít peníze  
z potvrzené dotace. Nemůžeme si ale dovolit zkulturnit jen tuto místnost a část budovy,  
ale musíme to řešit jako celek a opláštit  i  místní pohostinství a vše dotáhnout do finální 
podoby. Tuto část, která nesouvisí se společenskou místností musíme financovat  
z vlastních prostředků a toto má prioritu. 
 
Dále bude zpracována studie „Plán rozvoje venkova“ jako výhled na čtyřleté období,  
která bude obsahovat jak vlastní představy o akcích a dění v obci,  
tak ve formě ankety i představy a připomínky od občanů. 
 
Pokračuje se na zpracování územního plánu, který je nezbytný pro další rozvoj obce  
a který by mohl být dokončen ve finální podobě na závěr letošního roku.  
Je také zpracovávána žádost o dotaci a to firmou, která se zabývá zpracováním  
těchto žádostí. Jedná se o dotaci z evropských fondů, která by nám pomohla částečně uhradit 
náklady na tento projekt . 
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Počítá se také s opravou cest, ale vzhledem k omezeným financím jen v malém rozsahu  
a to směrem na Doleček k panu Františku Novákovi pod lesem a části vzadu za lesem  
ke sjezdu k Dolečku. Jsou to dvě kritická místa.  
 
Dále probíhá důkladná oprava vstupní brány na hřbitov.  
 
Na hasičské zbrojnici bylo instalováno nové elektronické zabezpečení,  
tak aby sklad OÚ, hasičská zbrojnice, klubovna i přilehlý skládek,   
pronajmuté dílny panu  Šenberkovi (které mají samostatné kódování) byly bezpečně 
ochráněny. 
 
Též bylo nové elektronické zabezpečení nainstalováno na objektu školy. 
 
Další akce, které máme v návrhu a chtěli bychom realizovat: 

□Revize a opravy komínů.   (ze zákona) 
□Hřbitov – středový kříž – navrácení do svislé polohy. 
□Vzniká iniciativa na Vápně, která chce založit klub pro starší občany. 
□Končiny trkač – pokusíme se dle návrhu zpracovatele ÚP pana Ing. arch. Štěpánka 

Miloslava, pokud se naskytne vhodný dotační titul získat dotace  
na trkač z roku 1929.  

□Jsou připraveny úřední desky pro obec Vápno a Lesnovek. Zbývá dořešit umístění  
a nosnou konstrukci s možností rozšíření o plakátovou plochu. 

 
 
Bod 7 – Různé, diskuse a závěr  
 

1)Cesta pan Novák František – Polsko – Zahať  (zpevnění cesty)     54:50 
Cesta je posunutá o 2 m vlevo do pole. 
Cesta je štětovaná na původním místě. 
Po pravé straně je lesní porost, který by se mněl ořezat, tak aby řidiči nebyly nuceni 
jezdit vlevo mimo původní cestu. 
Nyní se provádí pouze údržba této cesty, tak aby byla funkční. 
Po vytyčení původní cesty bude po dohodě s odborníky navržen způsob opravy  
této cesty s přihlédnutím na získání dotací. 
  

2)Získávání dotací na opravy komunikací     59:50 
Projekt na pokračování oprav komunikací je již vypracovaný – Hlavice 3. 
Nyní se sledují případné dotační tituly. 

 
3)Hřbitov – Odpadky     1:09:00 

Prozatím se bude řešit pracovníkem, který bude pracovat pro obec. 
 

4)Ohrádky na odpadové pytle     1:16:00 
Pracuje se na zkušebním vzoru dle příkladu obce Roveň. 
Po odsouhlasení se konkrétně určí místa umístění ohrádek na odpadkové pytle. 

 
5)Farní objekty     1:22:00 

Kostel – reklamace odpadlé omítky 
Fara – budoucnost fary 
Sýpka – vlivem větru se uvolnila krytina (lepenka) 
Osloví se pan farář Maňásek z Českého Dubu. 
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6)Společenské centrum – dotace      1:26:00 
Dotaci jsme dostali pouze na společenské centrum. 
Jedná se konkrétně o izolaci stěn a omítnutí, nová střešní krytina,  
kotel na paletky pouze pro společenskou místnost, oddělení místností pohyblivou stěnou  
a vybudování dětského hřiště – viz. projekt 
Obec zajistí stavební činnosti tak, aby společenská místnost a pohostinství působilo  
jako jeden celek. 

 
7)Odpadkové koše u autobusových čekáren – Vápno       1:27:30 

Dle příkladu obce Vystrkov (odpadkový koš s betonovým opláštěním) 
Bude se výhledově řešit i s problematikou výměny těchto odpadkových košů. 

 
8)Přístavba Mateřské školky k Základní škole       1:34:00 

Jedná se zatím o vypracování studie tohoto projektu, který podporují jak pracovníci 
Mateřské školky, Základní školy, tak i příslušné školní orgány. 
Základní vize je taková, že ve stávajících prostorách prvého patra Základní školy  
by se nacházely třídy MŠ a přistavěla by se pouze směrem ke společenské místnosti 
kuchyň s jídelnou.  
 

9)Lípy mezi kostelem a bývalou základní školou.     1:39:00 
Lípy svým stavem ohrožují tento prostor.  
Je již v řízení vypracování odborného posudku lipového stomořadí. 
 

10)Tělocvična – oprava stropních podhledových panelů.     1:45:00 
Oprava se zajistí brigádně tak jako v minulém období s použitím nových stropních 
podhledových panelů, které jsou skladem. 
 

11)Pavlišta František – Melichar  Jan     1:49:00 
Vlastnické hranice a úpravy pozemků se budou řešit výše jmenovanými osobami  
za účasti představitelů obce přímo na místě. 
 

Schůze  OZ: 
Příští pravidelná schůze OZ dne 02.05.2011  po. 18:00 hod.  (Kampelička) 
 
Přílohy: 
Návrh a schválení rozpočtového výhledu na období 2012–2013  
Návrh a schválení rozpočtu obce na rok 2011   
 
V Hlavici dne  14.04.2011 
Zapsal: ing. František Jiránek 
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .               . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Ověřovatelé zápisu:   ing.Zdeněk Mikeš                                  Jiří Pelinka 
     
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .               . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Starosta:    Miroslav  Pytloun                                    Místostarosta:    ing.František Jiránek 


